
Protokół Nr XXVI/22

z sesji Rady Powiatu Siemiatyckiego, która odbyła się w dniu 4 maja  2022r.             

w  Starostwie Powiatowym w Siemiatyczach i trwała od godz. 1400 do godz. 1430. 

W sesji uczestniczyło 15 radnych według załączonej listy obecności. Nieobecni byli: radny 

Mirosław Jan Angielczyk oraz radna Irena Wysocka.

W sesji uczestniczyli również:

1. Andrzej Porycki Przewodniczący Rady Powiatu Czerwonogradzkiego w Ukrainie 

2. Walentyna Kwiatkowska Skarbnik Powiatu

3. Agata Androsiuk Sekretarz Powiatu

4. Agnieszka Bolewska Iwaniuk korespondent Katolickiego Radia Podlasie

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Powiatu Siemiatyckiego Henryk 

Boguszewski.

P – kt 1.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski otwierając obrady XXVI sesji VI kadencji Rady 

Powiatu Siemiatyckiego powitał  radnych, Starostę, członków Zarządu, Wiceprzewodniczącego 

Rady, Panią Skarbnik Walentynę Kwiatkowską, po raz pierwszy na sesji Panią Sekretarz Agatę 

Androsiuk. Przewodniczący Rady powitał szczególnego gościa Pana Andrzeja Poryckiego z 

Powiatu Czerwonogradzkiego w Ukrainie.  Przewodniczący Henryk Boguszewski powitał również  

Agnieszkę Bolewską Iwaniuk z Katolickiego Radia Podlasie oraz obsługę. 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził, że w dzisiejszej sesji uczestniczy 

15 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i  podejmować prawomocne 

uchwały. 

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował, że porządek obrad Państwo radni 

otrzymali wraz z zaproszeniem na dzisiejszą sesję. Czy w sprawie porządku obrad ktoś  zechce 

zabrać głos? 

Głos zabrał Starosta Marek Bobel, który poinformował, że na początek chciałby powitać kolegę 

Andrzeja, który jest dziś tu z nami. Po zakończeniu sesji Rady i posiedzenia Zarządu nastąpi 

podpisanie porozumienia z Powiatem Czerwonogradzkim. Starosta Marek Bobel złożył wniosek o 

zmianę porządku obrad, chodzi o wprowadzenie w pkt 4 porządku obrad „Podjecie uchwał w 

sprawach” podpunktu e/ projektu uchwały w sprawie powołania Komisji Konkursowej do 

przeprowadzenia postępowania konkursowego na stanowisko Dyrektora Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w Siemiatyczach.

Inne propozycje zmiany porządku obrad nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący 

Rady poddał pod głosowanie porządek obrad z uwzględnieniem zmiany zaproponowanej przez 

Starostę.

Za przyjęciem porządku obrad XXVI sesji Rady Powiatu Siemiatyckiego z   uwzględnieniem 

zmiany zaproponowanej przez Starostę głosowało 15 radnych. Przewodniczący Rady stwierdził, 
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że porządek obrad XXVI sesji Rady Powiatu Siemiatyckiego z  uwzględnieniem zmiany przyjęty 

został przy 15 głosach „za”, 0 głosów „przeciw”, 0  głosów „wstrzymujących się”.

Protokół głosowania jawnego w sprawie przyjęcia porządku obrad sesji z  uwzględnieniem zmian –

stanowi załącznik do protokołu.

Porządek obrad XXVI sesji Rady Powiatu Siemiatyckiego przedstawia się następująco:

1. Otwarcie obrad

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji

3. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz pracy Zarządu Powiatu 

między sesjami

4. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a) zmian w Uchwale Nr XXII/176/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 22 grudnia 2021r. w 

sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2022 rok

b) zmian planu finansowego Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych 

w roku 2022

c) partnerskiej współpracy pomiędzy Powiatem Siemiatyckim a Powiatem Czerwonogradzkim 

w Ukrainie

d) udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Czerwonogradzkiego w Ukrainie

e) powołania Komisji Konkursowej do przeprowadzenia postępowania konkursowego na 

stanowisko Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 

Siemiatyczach.

5.  Sprawy różne, wolne wnioski i oświadczenia radnych

6.  Zamknięcie obrad 

P – kt 2. 

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski  zwrócił się z pytaniem, czy ktoś   z  państwa  

radnych  chciałby wnieść   uwagi do protokołu z poprzedniej sesji?

Uwagi do protokołu z XXV sesji  Rady Powiatu Siemiatyckiego nie zostały zgłoszone.

Za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół z poprzedniej sesji przyjęty został przy 15 głosach 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów  „wstrzymujących się”. Protokół głosowania jawnego w sprawie 

przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji stanowi załącznik do protokołu.

P – kt 3.

Głos zabrał Starosta Marek Bobel, który złożył sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Powiatu 

oraz pracy Zarządu Powiatu między sesjami: 

„Panie Przewodniczący Wysoka Rado. Na ostatniej sesji w dniu 29 marca 2022 roku podjęte 

zostały 4 uchwały w następujących sprawach:

1. Uchwała w sprawie zmian w Uchwale Nr XXII/175/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 

22 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 
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Siemiatyckiego na lata 2022 – 2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2022 - 2029

2. Uchwała w sprawie zmian w Uchwale Nr XXII/176/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 

22 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2022 rok

3. Uchwała w sprawie określenia realizowanych zadań przez samorząd powiatowy 

wynikających z ustawy z dnia 27 sierpnia 1997 roku o rehabilitacji zawodowej i  społecznej 

oraz zatrudnianiu osób niepełnosprawnych (Dz. U. z 2021r. poz. 573 z późn. zm.) 

finansowanych ze środków Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych

w roku 2022 

4. Uchwała w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu Siemiatyckiego do realizacji 

zadania inwestycyjnego pn. „Budowa infrastruktury sportowej w szkołach zawodowych 

Powiatu Siemiatyckiego 

Wszystkie uchwały zostały przesłane do organów nadzoru w trybie i na zasadach określonych w 

ustawie o samorządzie powiatowym. Na dzień dzisiejszy w stosunku do żadnej z uchwał organ 

nadzoru nie stwierdził naruszenia przepisów prawa lub innych wad powodujących ich nieważność.

Uchwała w sprawie  zmian w Uchwale Nr XXII/176/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 

22 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2022 rok została 

przekazana do Wydziału Finansowo Budżetowego do realizacji w toku bieżącej pracy. 

W okresie sprawozdawczym Zarząd Powiatu odbył 4 posiedzenia podczas których 

zajmował się między innymi problematyką związaną z  gospodarką finansową powiatu i  jednostek 

organizacyjnych.

W okresie sprawozdawczym Zarząd rozpatrzył i pozytywnie zaopiniował wnioski 

w  sprawach finansowych podległych jednostek na podstawie których będą wprowadzone zmiany 

do budżetu powiatu.

Zarząd rozpatrzył również: 

• wniosek Podlaskiego Stowarzyszenia Rozwoju Dzieci i Młodzieży Andy o objęcie 

patronatem i ufundowanie pucharów w związku z organizacją Międzynarodowych 

Mistrzostw Polski w kickboxingu i Grand Prix Polski Międzynarodowej Organizacji Karate 

Nakamura – wniosek rozpatrzony pozytywnie

• wniosek Urzędu Gminy Siemiatycze o wyrażenie zgody na dysponowanie nieruchomością 

o numerze geodezyjnym 317/59 położoną w Czartajewie Gmina Siemiatycze w związku z 

realizacją inwestycji polegającej na wykonaniu sieci wodociągowej i sanitarnej wraz z 

przepompownią sieciową – wniosek rozpatrzony pozytywnie

• wniosek Gminy Drohiczyn o wyrażenie zgody na udostępnienie części nieruchomości 

stanowiącej własność Powiatu Siemiatyckiego położonej w Drohiczynie, nr geodezyjny 98/1

w związku z planowanym wykonaniem normatywnego przejścia dla pieszych oraz 
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zamontowania radarowego wyświetlacza prędkości – wniosek rozpatrzono pozytywnie

• wniosek kierownika PCPR o akceptację i przedstawienie Radzie Powiatu Siemiatyckiego 

zmian planu PFRON na rok 2022 celem uchwalenia – wniosek rozpatrzono pozytywnie

• wniosek dyrektora PZD w Siemiatyczach o nieodpłatne przekazanie w trwały zarząd 

nieruchomości zajętej pod drogę powiatową nr 1735B położonej na terenie Gminy 

Perlejewo – wniosek rozpatrzono pozytywnie

• wniosek o wynajem lokalu mieszkalnego nr 8 w bloku nr 30 w miejscowości Ostrożany – 

wniosek rozpatrzono negatywnie 

• wniosek Powiatowego Związku Ochotniczych Straży Pożarnych oraz Komendanta 

Powiatowego Państwowej Straży Pożarnej w Siemiatyczach o dofinansowanie organizacji 

turnieju wiedzy pożarniczej pod nazwą: „Młodzież zapobiega pożarom” - wniosek 

rozpatrzono pozytywnie

• wniosek dyrektora PZD o nieodpłatne przekazanie w trwały zarząd nieruchomości zajętej 

pod drogę powiatową nr 1764 B położoną na terenie gminy Mielnik - wniosek rozpatrzono 

pozytywnie

• wniosek dyrektora Zespołu Szkół Technicznych w Czartajewie o przekazanie kontenera 

technicznego – wniosek rozpatrzono pozytywnie

• wniosek o wyrażenie zgody na wydzierżawienie gruntu porośniętego trawami w obrębie 

miejscowości Czartajew – wniosek rozpatrzono pozytywnie 

• wniosek kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Siemiatyczach o 

przedstawienie Radzie Powiatu Oceny zasobów pomocy społecznej za rok 2021 dla 

Powiatu Siemiatyckiego – wniosek rozpatrzony pozytywnie

Ponadto Zarząd Powiatu zapoznał się z: 

• uchwałą Składu Orzekającego RIO w Białymstoku w sprawie wyrażenia opinii o 

przedłożonym przez Zarząd Powiatu sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2021rok

• protokołem kontroli doraźnej przeprowadzonej w Wydziale Geodezji Katastru i 

Nieruchomości Starostwa Powiatowego w Siemiatyczach

W okresie sprawozdawczym Zarząd Powiatu podjął uchwały w następujących sprawach:

1. Uchwała w sprawie zmian w budżecie Powiatu Siemiatyckiego na rok 2022

2. Uchwała w sprawie ustalenia planu finansowego rachunku dochodów wydzielonego ze 

środków funduszu pomocy na 2022 rok

3. Uchwała w sprawie przekazania uprawnień do zaciągania zobowiązań związanych z 

realizacją przedsięwzięć
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4. Uchwała w sprawie przekazania Radzie Powiatu Siemiatyckiego sprawozdania 

finansowego za 2021 rok 

5. Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania rzeczowo – finansowego z realizacji 

zadań w zakresie rehabilitacji i zatrudnienia osób niepełnosprawnych finansowanych ze 

środków PFRON 

6. Uchwała w sprawie zbycia nieruchomości 

7. Uchwała w sprawie ustalenia planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego 

nauczycieli, maksymalnej kwoty  dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez 

uczelnie oraz specjalności i formy kształcenia nauczycieli prowadzone przez uczelnie na 

które dofinansowanie jest przyznawane w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Siemiatycki w 2022 roku

8. Uchwała w sprawie rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert i udzielenia dotacji na 

dofinansowanie zadań publicznych w zakresie dóbr kultury, sztuki, ochrony dziedzictwa 

narodowego oraz podtrzymywania i pielęgnowania tradycji narodowej, pielęgnowania 

polskości oraz rozwoju świadomości narodowej, obywatelskiej, kulturowej w roku 2022 

9. Uchwała w sprawie rozstrzygnięcia otwartego konkursu ofert i udzielenia dotacji na 

dofinansowanie zadań publicznych z zakresu wspierania i upowszechniania kultury 

fizycznej w 2022 roku 

10. Uchwała w sprawie podania do publicznej wiadomości informacji, o której mowa w art. 37 

ust. 1 pkt 1 ustawy o finansach publicznych 

11. Uchwała w sprawie oceny miesięcznego sprawozdania SP ZOZ w Siemiatyczach o 

przychodach, kosztach, wyniku finansowym oraz nakładach na środki trwałe za miesiąc 

marzec 2022 roku

12. Uchwała w sprawie uchylenia uchwały Nr109/629/22 Zarządu Powiatu Siemiatyckiego z 

dnia 13 kwietnia 2022 roku

13. Uchwała w sprawie ufundowania nagród. Dziękuję.”

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z państwa radnych 

ma pytania do przedstawionego sprawozdania?

Pytania do sprawozdania nie zostały zgłoszone.

P – kt 4.

Pierwszy projekt uchwały dotyczył zmian w Uchwale Nr XXII/176/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego 

z dnia 22 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2022 rok.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski zwrócił się z pytaniem, czy państwo radni mają 

pytania do przedłożonego projektu uchwały?

Ponieważ radni nie zgłaszali pytań Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poddał projekt 
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uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXII/176/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego z

dnia 22 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2022 rok 

głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 15 głosach „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr XXVI/200/22 – w  załączeniu do 

protokołu. Protokół głosowania jawnego w sprawie zmian w Uchwale Nr XXII/176/21 Rady 

Powiatu Siemiatyckiego z dnia 22 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Siemiatyckiego na 2022 rok  stanowi załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył zmian planu finansowego Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych w roku 2022.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski przypomniał, że projekt uchwały został omówiony 

na wspólnym posiedzeniu komisji, czy państwo radni mają pytania w tej sprawie?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone w związku tym Przewodniczący Henryk Boguszewski 

poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie zmian planu finansowego Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych w roku 2022 głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 15 głosach „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr XXVI/201/22 – w  załączeniu do 

protokołu. Protokół głosowania jawnego w sprawie  zmian planu finansowego Państwowego 

Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 2022 stanowi załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył partnerskiej współpracy pomiędzy Powiatem Siemiatyckim a 

Powiatem Czerwonogradzkim w Ukrainie.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował, że o głos poprosił Pan Andrzej 

Porycki.

Przewodniczący Rady Powiatu Czeronogradzkiego Andrzej Porycki podziękował za 

zaproszenie jednocześnie podkreślił, że bardzo lubi tu przyjeżdżać, do tego powiatu, bardzo mu 

się tu podoba, nie jest tu pierwszy raz, bardzo lubi tu przyjeżdżać. Przewodniczący Andrzej Porycki

podziękował Polakom, wszyscy wiedzą, że u nas teraz nie ma świąt, nie ma dni wolnych, jest 15-

sty, 20-sty, dziś 70-ty dzień wojny, pracujemy non stop. Przewodniczący Andrzej Porycki 

poinformował, że mieszka na zachodzie Ukrainy, nie walczy ale aby żołnierz walczył, trzeba mu 

pomagać, trzeba sprowadzać wszystko, żeby było mu lżej walczyć.  Przewodniczący Andrzej 

Porycki podziękował wszystkim Polakom za to, że od pierwszych dni wojny kto najbardziej pomógł 

Ukrainie to byli Polacy. Od pierwszych dni wojny poszła pomoc humanitarna. Kto był teraz na 

Ukrainie może usłyszeć, że wszyscy w Ukrainie mówią, że teraz mają siostrę, to jest Polska. 

Przewodniczący Rady Andrzej Porycki przekazał podziękowanie dla powiatu od Ukrainy 

jednocześnie stwierdził, że jest to mały kawałek papieru ale na tym papierze są tysiące, dziesiątki 
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tysięcy podziękowań za wszystko, co robicie.

Na sali rozległy się oklaski.

Starosta Marek Bobel stwierdził że jako Polak bardzo cieszy się, że możemy wspierać Ukrainę w 

tym trudnym czasie bo wojna jest trudnym czasem dla każdego narodu i dobrze, że Polacy okazali 

to, kim są od pokoleń: Polacy są życzliwym narodem, zawsze byli życzliwym narodem i zawsze 

wspierali inne narody , zawsze walczyli za wolność naszą i waszą i teraz przychodzi taki czas – 

Starosta stwierdził że łamie mu się głos ponieważ myśli podobnie patriotycznie jak Ukraińcy -  

dzisiaj walczycie za wolność naszą i waszą. Dobrze, że jest bratni naród, który przyjmuje główne  

sedno obrony zachodniej demokracji tutaj na terenie bardzo nam bliskim. Starosta Marek Bobel 

stwierdził że cieszy się, że poznaliśmy się jakiś czas temu, że dzisiaj będziemy mogli podpisać 

porozumienie o współpracy humanitarnej, społecznej, kulturalnej nie militarnej ale społecznej tej, 

której Ukraina w tej chwili najbardziej potrzebuje. My robimy to, co do nas należy, te wszystkie 

dary, które zebraliśmy na terenie Powiatu Siemiatyckiego trafiły do Powiatu Czerwonogradziego, 

Starosta stwierdził że wie, że zostały dobrze rozdysponowane. Wszyscy, którzy wymagali pomocy 

taką pomoc otrzymali. Starosta Marek Bobel wyraził nadzieję, że będziemy się spotykać w 

lepszych warunkach, w warunkach pokoju kiedy będziemy mogli się wzajemnie odwiedzać Polacy 

na Ukrainie a Ukraińcy w Polsce, że ta współpraca na poziomie młodzieży zaowocuje w 

przyszłości dobrymi relacjami sąsiedzkimi.

Na sali rozległy się oklaski.

Przewodniczący Rady Andrzej Porycki stwierdził, że kiedy zaczęła się wojna wszyscy mówili 

„kiedy skończy się wojna”, teraz wszyscy mówią „kiedy Ukraina zwycięży”.

Na sali rozległy się oklaski. 

Radny Mikołaj Żabiński stwierdził, że jest nam niezmiernie miło witać u siebie przedstawiciela 

sąsiadującego kraju, kraju słowiańskiego, którego historia i teraźniejszość jest nam Polakom 

niezmiernie bliska. Radny poinformował, że miał wielokrotnie okazję odwiedzić wasz piękny kraj 

już w latach 70-tych kiedy zostały poluzowane wszystkie rygory , które nie pozwalały odwiedzać 

rodzin ani na Białorusi ani na Ukrainie. Radny poinformował, że po raz kolejny był w latach 80-tych

na zaproszenie zupełnie obcych ludzi , zwiedził między innymi Lwów, Kijów, Soczi i Odessę. W 

obu przypadkach otoczony był bliską, przyjacielską opieką a w latach 90-tych gościł u siebie przez 

3 miesiące czwórkę zupełnie obcych ludzi z Łucka, którzy przyjechali trochę pohandlować i 

zarobić, wszyscy pojechali samochodami, przyjechali jednym, wyjechali czterema nawet tacy, 

którzy nie mieli prawa jazdy. Jednak szczególnym przypadkiem było spotkanie z Ukrainką w 

samolocie Lot-u w dniu 19 marca bieżącego roku, gdzie radny wracał do Polski po pobycie u syna.

Mimo dużej różnicy wieku nawiązała się między nami przyjacielska rozmowa o dzisiejsze Ukrainie i

dzisiejszej Polsce.  Ta pani mieszkając od dłuższego czasu w Stanach Zjednoczonych w pobliżu 

New Jersey myślą i sercem była i jest zawsze z Ukrainą. Planowała zabrać do siebie dzieci brata i 

siostry żeby ustrzec je przed bestialstwem wojny. Dziękowała wszystkim Polakom za okazywana 
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pomoc. Jechała tylko na 3 godziny do Warszawy aby wrócić kolejnym samolotem, przewoziła 

pieniądze ze zbiórki, która sama zorganizowała dla żołnierzy ukraiński. Czy nasz naród byłoby na 

to stać? Odpowiedź nasuwa się że tak. W obliczu zagrożenia społeczeństwo i naród się jednoczy 

dlatego też i nasza skromna pomoc jest jak najbardziej wskazana i współpraca również jest 

potrzebna. Dodawajmy otuchy naszym przyjaciołom na Ukrainie w tak trudnych dla nich chwilach. 

Sawa Ukrainie i chwała Polsce.

Na sali rozległy się oklaski.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował o przejściu do głosowania nad 

projektem uchwały w sprawie partnerskiej współpracy pomiędzy Powiatem Siemiatyckim a 

Powiatem Czerwonogradzkim w Ukrainie.

Za podjęciem uchwały w sprawie partnerskiej współpracy pomiędzy Powiatem Siemiatyckim a 

Powiatem Czerwonogradzkim w Ukrainie głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 15 głosach „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr XXVI/202/22 – w  załączeniu do 

protokołu. Protokół głosowania jawnego w sprawie  partnerskiej współpracy pomiędzy Powiatem 

Siemiatyckim a Powiatem Czerwonogradzkim w Ukrainie stanowi załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Czerwonogradzkiego w

Ukrainie.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski przypomniał, że projekt uchwały został omówiony 

na wspólnym posiedzeniu komisji, czy państwo radni mają pytania w tej sprawie?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

Za podjęciem uchwały w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu Czerwonogradzkiego 

w Ukrainie głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 15 głosach „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr XXVI/203/22 – w  załączeniu do 

protokołu. Protokół głosowania jawnego w sprawie udzielenia pomocy rzeczowej dla Powiatu 

Czerwonogradzkiego w Ukrainie stanowi załącznik do protokołu. 

Kolejny projekt uchwały dotyczył powołania Komisji Konkursowej do przeprowadzenia 

postępowania konkursowego na stanowisko Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Siemiatyczach.

Przewodniczący Rady zwrócił się z pytaniem, czy państwo radni mają pytania?

Radny Mariusz Pyzowski stwierdził, że w związku z tym, że ta uchwała jest wprowadzona dziś do

porządku obrad ma pytanie: czy coś niespodziewanego się wydarzyło , projekt jest wprowadzany 

na ostatnią chwilę. Radny Mariusz Pyzowski zapytał, czym jest podyktowane wprowadzenie tej 

uchwały, czy jest to kończąca się kadencja czy rezygnacja czy wydarzyło się coś złego co 

powoduje  konieczność powołania komisji oraz rozpisania i rozstrzygnięcia konkursu na dyrektora?

8



Starosta Marek Bobel poinformował, że nie dzieje się nic złego, jest to normalny upływ kadencji a

w związku z tym, że dziś odbyło się posiedzenie Rady Społecznej, która wskazała kandydata do 

komisji konkursowej zgodnie z ustawą tym kandydatem został przedstawiciel Wojewody 

Podlaskiego  więc był komplet, aby ruszyć z konkursem na wyłonienie nowego dyrektora, nowego 

czy starego – czas pokaże. Kadencja mija, jest to normalna procedura ustawowa. To właśnie 

wszczyna procedurę powołania nowego dyrektora SP ZOZ w Siemiatyczach. 

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie powołania Komisji Konkursowej do przeprowadzenia 

postępowania konkursowego na stanowisko Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Siemiatyczach głosowało 14 radnych,1 wstrzymał się od głosu.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 14 głosach „za”, 0 głosów 

„przeciw”, 1 głosie „wstrzymującym się”. Uchwała Nr XXVI/204/22 – w  załączeniu do protokołu. 

Protokół głosowania jawnego w sprawie powołania Komisji Konkursowej do przeprowadzenia 

postępowania konkursowego na stanowisko Dyrektora Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w Siemiatyczach stanowi załącznik do protokołu. 

P – kt 5.

Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu.

P – kt 6.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski 

podziękował zebranym za przybycie i zamknął obrady XXVI sesji VI kadencji Rady Powiatu 

Siemiatyckiego.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

PRZEWODNICZĄCY  RADY Henryk Boguszewski 

Protokołowała:  Elżbieta Malinowska 
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